
Agent Lopeza: Dopracowujemy ostatnie szczegóły

News - ASRoma.pl

Przejście Benatii do Romy jest wstrzymane od kilku dni w związku z

brakiem porozumienia między klubami oraz agentem Nico Lopeza, którego

połowa karty ma być elementem w negocjacjach. Dziś wiemy już, że

wszystko jest na dobrej drodze do zamknięcia transakcji.

 

Potwierdza to w wywiadzie dla tuttomercatoweb.com, agent młodego

Urugwajczyka, Pablo Bentancur:

- Nie grał wiele, ale jest świetnym wyborem. Stawiam na niego bardzo. W zeszłym

roku były Catania i Siena, w tym Torino, Verona i inni. Dziś Roma chce pozyskać

Benatię, stąd jego bardzo prawdopodobne, że jego przyszłość będzie w Udinese.

Prosił mnie o to Sabatini, który stawiał od samego początku na Nico, dlatego więc

jest normalnym, że podałem pomocną dłoń. Są różnice związane z

wynagrodzeniem, jednak Udinese to poważny klub. Dopracowujemy ostatnie

szczegóły.
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